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内容概要

　　《大学英语快速阅读教程》是根据教育部颁发的《大学英语教学基本要求》以及大学英语四、六
级考试最新题型编写的。
其目的是系统地、有针对性地向学生传授英语快速阅读技巧，进行快速阅读训练，培养良好阅读习惯
，丰富语言知识，扩大词汇量，提高阅读速度和理解的准确性。
全套教材共分4册，《大学英语快速阅读教程2》是第2册。
　　遵循《大学英语快速阅读教程》的编写宗旨和原则，《大学英语快速阅读教程》第2册主要介绍
了以下四种阅读技巧：如何确定文章的主旨大意；如何寻找细节；如何推测词义和如何预测与推理。
目的是为了帮助学生养成良好的阅读习惯，掌握科学的阅读方法，提高阅读的速度和效率。
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书籍目录

阅读技巧：如何确定文章的主旨大意UNIT 1Text A Mind Your Manners．Text B American
SuperstitionsText C Different Ways in Viewing the WorldUNIT 2Text A University and ImaginationText B
Development of UniversitiesText C Time Is LifeUNIT 3Text A Stop Environmental DegradationText B
PollutionText C Sea PollutionUNIT 4Text A Is College Education Really So Important？
Text B Job Application．What Do Interviewers Think？
Text C How to Write a Personal Letter阅读技巧：如何寻找细节UNIT 5Text A Social Changes in Women’s
LivesText B Marrying EarlyText C Laura Bush：A Second Look at the First LadyUNIT 6Text A AdvertisingText B
An Unsuccessful MurderText C Writing for the TradesUNIT 7Text A British NewspapersText B Lateness in
Different CulturesText C What You Need to Know about Novel Writing：Interview with SidneySheldonUNIT
8Text A The Sinking of BismarckText B Learn to ChangeText C How to Survive a Hotel Fire阅读技巧：如何推
测词义UNIT 9Text A Dealing with Parents and OthersText B Generation GapText C You Are What You
ThinkUNIT 10Text A Nobel Prize in LiteratureText B Appearance and SuccessText C What Successful People
Have in Common？
UNIT 11Text A The Problem of YouthText B Group Pressure-Text C Invisible WomenUNIT 12Text A Personal
Choice and HealthText B Positive ReinforcementText C Hair Fall阅读技巧：如何预测与推理UNIT 13Text A
StressText B Rushed AgeText C Dealing with FearsUNIT 14Text A Changes in American FamiliesText B Attitudes
Influence Children’s AchievementText C Emotional Child AbuseUNIT 15Text A Time Spent in a
BookshopText BInsomniaText C Cultivating the Library HabitUNIT 16Text A Do Computers Help in Education
？
Text B Computer CrimesText C The Blog RevolutionKEYS
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